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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány munkavállalót kell még elbocsátani 
"bürokráciacsökkentés" címén?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

A Magyar Távirati Iroda tájékoztatása szerint csoportos létszámleépítésre készül a Magyar Posta. A
rendkívül  szűkszavú  közlemény  csak  annyit  közöl,  hogy  hatékonyságának  javítása  érdekében
folytatja  a  "bürokráciacsökkentő"  lépéseit,  melyek  elsősorban  a  fővárosi  irányítási,  szolgáltatói
munkahelyeket  érinti  majd.  A kialakult  helyzet  azonban  ennél  jóval  többet  érdemel.  A döntés
következtében ugyanis nem kevesebb, mint 110 ember fizetése és megélhetése kerülhet veszélybe.

Szembetűnő, hogy az idei évben nem ez az első hír a téma kapcsán. Még februárban jelent meg a
gazdaságpolitikai  hírportálokon,  hogy a  Magyar  Posta  mintegy 300  fős  létszámleépítést  hajtott
végre  a  bürokráciacsökkentés  folytatásaként  ugyancsak  budapesti  irányítási-adminisztratív
területeken.

Történik mindez annál a cégnél, melynek finanszírozási problémái nem igen lehetnek. Erre enged
következtetni  legalábbis  a  vezetői  fizetéseket  érintő  2018.  évből  származó  adat.  Amíg  cég
elnökének fizetése ugyanis havi bruttó 6 millió forint, addig az átlagos munkavállaló 150 ezer forint
körüli bért visz haza havonta.

A fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter asszonyt:

1. Mennyiben segít racionalizálni a Posta működését ennyi munkavállaló elbocsátása?

2. Mekkora összeget kerestek átlagosan havonta az elbocsátani tervezett munkatársak?

3. Egyeztettek-e az elbocsátásokról a szakszervezetekkel? Mi volt az álláspontjuk a leépítésekkel 



kapcsolatban? 

4. Mi lesz a dolgozók sorsa, tudják segíteni elhelyezkedésüket a munkaerőpiacon? 

Tisztelettel várom válaszát.
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